



西貢崇真天主教學校(中學部)
Sai Kung Sung Tsun Catholic School (Secondary Section)
新界西貢普通道 電話：2792-6712 傳真：2791-0401
Po Tung Road, Sai Kung, N.T. Tel: 2792-6712 Fax: 2791-0401

2021-2022 年度第 133 號通告

有關本校一名中一學生確診新型冠狀病毒事宜

敬啟者：

本校於 2022 年 8 月 3 日(星期三) 上午接獲一名中一學生家長通知，其子女新冠病毒檢測結果初步呈陽性反應。該生最後回校日期為 8 月 1 日(星期一)。學生現已留家休息。有關個案將上報教育局及衛生防護中心。本校已即時加強校舍清潔及消毒工作。

校方敦促所有學生和家長遵守衛生防護中心指示，為預防新型冠狀病毒採取合適的預防措施以防止感染。應繼續保持社交距離、戴口罩和注意手部衛生等習慣。請家長確保子女每天早上在上學前進行快速抗原測試。

如家長/學生感到不適或有任何症狀出現，應盡早就醫。如同住家人/家庭成員確診新型冠狀病毒，他們應留在家中並立即通知學校。

如有任何查詢，請在辦公時間致電校務處，電話：2792 6712。祈求天主讓我們遠離疾病，幫助我們盡快恢復健康的校園生活。

此致
各位家長

二零二二年八月三日



西貢崇真天主教學校(中學部)
Sai Kung Sung Tsun Catholic School (Secondary Section)
新界西貢普通道 電話：2792-6712 傳真：2791-0401
Po Tung Road, Sai Kung, N.T. Tel: 2792-6712 Fax: 2791-0401

Ref: 2021-2022 No.133

3rd August, 2022

COVID-19 Case Reported

Dear Parents/Guardians,

The School received a report on one S1 student being tested preliminary positive in a COVID-19 RAT this morning. His last day to school was 1st August, 2022. The case has been reported to the Education Bureau and the Centre for Health Protection. Enhanced cleansing and disinfection of the school premises were carried out at the same time.

We urge all students and parents to observe the guidelines given by the Centre for Health Protection on fighting the virus. Please stay vigilant against COVID-19 and observe all precautionary measures to prevent infection. The practice of wearing face masks, maintaining social distancing and paying attention to hand hygiene should be kept at all times. Please ensure that your children undergoes an RAT every morning before coming to school.

Parents and students who feel unwell or have any symptoms are advised to seek medical advice promptly. If students and their parents/household members residing together are diagnosed with COVID-19, they should stay home and inform the School immediately.

For enquiry, please contact the School Office at 2792 6712. Let us ask the Lord to grant a speedy recovery to the student, keep us from illnesses and help us live a healthy life. Thank you very much for your attention.

God bless!